

ZS1125系列柴油机 鑫田牌

产品名称	ZS1125系列柴油机 鑫田牌
公司名称	金坛鑫田柴油机有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:鑫田牌 型号:ZS1125系列 燃料:柴油
公司地址	中国 江苏 金坛市 江苏省金坛市后阳新街88号
联系电话	86 0519 82610888 13906147898

产品详情

品牌	鑫田牌	型号	ZS1125系列
燃料	柴油	旋向	逆时针
冲程数	四冲程	汽缸数	单缸
冷却介质	水冷	标定转速	2200 (rpm)
应用范围	农业机械	产品类型	全新

鑫田柴油机有限公司是国内新型单缸柴油机的专业制造企业.主要生产“鑫田牌”、“常雁牌”2-28马力单缸风、水冷系列柴油机及各种变型产品,是小型发电机,手扶拖拉机、机动三轮车、喷灌机、水泵、船用挂浆、脱粒机、耕整机等机械的理想配套动力。企业位于江南名城常州,地处金坛市工业园区。北临沪宁铁路、沪宁、杨溧高速公路及就杭大运河,南靠常溧、宁杭高速公路,水陆交通极为便利。企业占地面积28000平方米,拥有各类专业技术人员100余人。技术力量雄厚,检测手段齐全,产品质量可靠,经营机制灵活,售后服务快捷。企业已通过iso9000质量体系认证,曾多次荣获省市“先进企业”“重合同守信用企业”称号。

企业始终坚持“质量第一、信誉第一、用户至上”的经营宗旨,竭诚欢迎国内外客户使用“鑫田牌”、“常雁牌”柴油机。

brief introduction

jiangsu jintan xinland diesel engine co.,ltd is a professional manufacturer of new generation different diesel engines in china,the main products are xinland brand and changyan brand 2-30 hp air and water cooled diesel engines as well as some modification models for different applications,which are ideal power units for small generating sets,walking tractors,three wheeled vehicles,sprinklers,farm boats,pumps,threshers,tillers and so on.

the factory is located in the high-tech zone of jintan,which belongs to famous jiangnan city changzhou,with shanghai-nanjing freeway,yangzhou-liyang freeway,nanjing-hangzhou freeway in the south,in one word,it is very convenient both in water and land transportation.

the factory area is 28,thousand square meters,it has over 100 engineers and teehnicians.it has a strong force of technical personnel,an complete inspection and thsting devices and perfect quality assurance system,an flexible marketing system,we can also offer prompt sfter-sale service to customers,the factory has passed through iso9000 quality system,it has been awarded "advanced enterprise", "contract-treasured and trustworthy" many times by city and provincial government.

the factory insist on business principle of quality first,gredit first and customer first,and warmly welcome customers at home and abroad to use xinland brand and changyan brand diesel engines.